
Zápisnica zo stretnutia pracovnej skupiny k študijnému programu Molekulárna 
biológia, konanej dňa 25.4.2022 

 

Prítomní: Prof. RNDr. Juraj Krajčovič, CSc. (osoba zodpovedná za študijný program III. 
stupňa molekulárna biológia na katedre biológie FPV UCM), prof. Ing. Štefan Janeček, DrSc., 
Ing. Miroslav Glasa, DrSc., doc. Mgr. Ildikó Matušíková, PhD.; doc. RNDr. Ľubica Uváčková, 
PhD. (Tajomníčka katedry biológie), Mgr. Michaela Blažíčková (Biomedicínske centrum SAV, 
Bratislava ako zástupca potenciálnych zamestnávateľov), RNDr. Michal Konečný, PhD. (GHC 
GENETICS SK, Bratislava ako zástupca potenciálnych zamestnávateľov), RNDr. Daniela 
Jamrichová, PhD. (zástupkyňa absolventov), Mgr. Andrea Patlevičová (zástupkyňa študentov). 

Neprítomná: Ing. Martina Praženková (TATRACHEMA, Trnava ako zástupca potenciálnych 
zamestnávateľov)  

 

Predmetom stretnutia pracovnej skupiny bolo zosúlaďovanie študijnému programu v 
doktorandskom študijnom programe (ďalej len ŠP) Molekulárna biológia. Hlavnou náplňou 
rozpravy boli Informačné listy predmetov (Príloha 11), Odporúčaný študijný plán (Príloha 12), 
Ciele a výstupy vzdelávania (Príloha 13) a Opis študijnému programu (Príloha 15). 

 
Tieto prílohy sú povinnou súčasťou ŠP. V rámci rozpravy sme prešli navrhované zmeny. Do 
odporúčaného študijného plánu sme pridali predmet Vybrané kapitoly z fyziológie a 
molekulárnej biológie stresu rastlín z dôvodu špecifického zamerania niektorých študentov 
doktorandského stupňa. Ďalej prof. Krajčovič predstavil hlavné zmeny týkajúce sa tvorivej 
činnosti (predtým Vedecko-výskumnej činnosti), keďže v súčasnosti je snahou vedeckej obce 
hodnotiť kvalitu publikácií prostredníctvom tzv. kvartilov. Odporúčaný študijný plán bol 
upravený podľa tejto požiadavky. V starom odporúčanom študijnom pláne sa hodnotili 
publikácie podľa tzv. impakt faktoru. Tiež sme zvýhodnili tých študentov doktorandského 
štúdia, ktorí budú mať prvoautorsvto publikácie. V rámci diskusie bola vznesená pripomienka 
zo strany absolventov týkajúca sa najmä účasti doktorandov na zahraničných vedeckých 
konferenciách a podpory tejto aktivity zo strany vedenia katedry. Docentka Uváčková 
predstavila možnosti získavania interných grantov jednak z Fakulty prírodných vied ako aj 
samotnej Univerzity sv. Cyrila a Metoda. Navyše je táto aktivita študenta odmenená aj kreditmi 
za účasť na zahraničnej konferencii ako aj za získanie interného grantu. Tiež sme prerokovali 
aj návrhy zmien, ktoré vyšli priamo od potenciálnych zamestnávateľov. Zo strany 
zamestnávateľov bolo snahou upriamiť pozornosť na vybrané aspekty ich činnosti, avšak prof. 
Janeček vysvetlil, že  v rámci získania širšieho vedeckého prehľadu by nemal byť pedagogický 
proces striktne zameraný iba na jednu špecifickú oblasť, ale aj na získanie širšieho diapazónu 
vedomostí z iných príbuzných oblastí.  
 
Prof. Krajčovič sa poďakoval za plodnú a konštruktívnu debatu.  
 
Špačince, 25.04.2022  
Zapísala:  doc. RNDr. Ľubica Uváčková, PhD.  
 
 
Kontrolu vykonal: prof. RNDr. Juraj Krajčovič, CSc.  


